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Protokół nr 4/2015  

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 10 marca 2015  roku 
 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu oraz pozostałych Komisji Rady Miejskiej (nieobecny radny Roman 

Malicki). 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Z-ca Burmistrza – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – Mirosław Twardowski, 

Kierownik MGOPS – Dorota Dutkowiak, 

Redaktor „Życia Gostynia” – Agata Fajczyk, 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał.  

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

i Budżetu – Tomasz Pawlak.  

 

Ad. 2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu przedstawił 

porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

 

1)  Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2014 rok. 

 

Powyższe sprawozdanie złożyła Kierownik MGOPS – Dorota Dutkowiak, 

stanowi ono załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

2) Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Borku Wlkp. za 2014 rok. 
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Sprawozdanie złożyła Kierownik MGOPS – Dorota Dutkowiak, stanowi ono 

załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Radny Romuald Gawroński zapytał z jakiej miejscowości jest firma, która 

wygrała przetarg na usługi opiekuńcze. 

 

Kierownik MGOPS wyjasniła, że przetarg wygrała firma z Gostynia, jednak 

stawka jest bardzo niska i nie można pozyskać pracowników do tej pracy. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

a) zmiany Statutu Osiedla Borek Wlkp. 

Burmistrz poinformował, że w 2011 roku zostały zmienione Statuty Sołectw, 

natomiast nie zmieniono Statutu Osiedla. Dodał, że w obowiązującym statucie 

Osiedla z 1991 roku nie ma zapisu „w przypadku braku quorum zebranie odbywa 

się w II turze, w tym samym dniu po upływie 15 min od wyznaczonej godziny 

pierwszego terminu”. W związku z powyższym w w/w uchwale proponuje się ten 

zapis, aby zebranie wyborcze mogło się odbyć. 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny (nieobecny radny Michał Dopierała). 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny(nieobecny radny Michał Dopierała). 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecny radny Roman Malicki). 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecni radni: Roman Malicki, Tomasz Szczepaniak). 

 

b) wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego na pokrycie 

obejmowanych przez Gminę Borek Wlkp.  udziałów w spółce Zakładu 

Gospodarki Odpadami” Spółka z o.o. w Jarocinie z siedzibą  

w Witaszyczkach. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – Mirosław Twardowski 

poinformował, że przedmiotowa uchwała umożliwi Gminie Borek Wlkp. 

wniesienie do Zakładu Gospodarki Odpadami Sp. z o.o. w Jarocinie środków 



Str.3 /8 

finansowych w wysokości 306.600,00 zł, z przeznaczeniem na podwyższenie 

kapitału zakładowego Spółki. 

Wniesienie przedmiotowego wkładu jest zgodne z treścią Porozumienia 

zawartego w 2008 roku oraz ze złożonym wnioskiem do Funduszu Spójności. 

Środki na podwyższenie kapitału zostaną przeznaczone przez Spółkę przede 

wszystkim na realizację zadania polegającego na rozbudowie Zakładu 

Zagospodarowania Odpadów Jarocin mającego na celu: Zorganizowanie i nadzór 

nad funkcjonowaniem systemu gospodarki odpadami i osadami ściekowymi dla 

gmin objętych Porozumieniem. 

Środki finansowe na dokapitalizowanie Spółki zabezpieczono w budżecie Gminy 

Borek Wlkp. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny (nieobecni radni: Michał Dopierała, Magdalena Przybylak). 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny(nieobecni radni: Michał Dopierała, Magdalena Przybylak). 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecny radny Roman Malicki). 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecni radni: Roman Malicki, Tomasz Szczepaniak). 

 

c) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych 

Oddział Terenowy w Poznaniu. 

 

Podinspektor Urzędu Miejskiego – Małgorzata Stanosławska przedstawiła na 

mapie działki, o których mowa w projekcie uchwały. 

1/ w miejscowości Skokówko o powierzchni 0,4683 ha, przeznaczoną pod boisko 

sportowe i plac zabaw dla dzieci,   

2/ w miejscowości Zimnowoda o powierzchni 0,0604 ha, przeznaczoną pod plac 

zabaw dla dzieci, 

3/ w miejscowości Bruczków o powierzchni 0,6844 ha, przeznaczoną pod boisko 

sportowe i plac zabaw dla dzieci, 

4/ w miejscowości Głoginin o powierzchni 0,4056 ha, przeznaczoną pod plac 

zabaw dla dzieci,  
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5/ dz-ki położone w obrębie Karolew o powierzchni 0,0973 ha i o powierzchni 

0,4525 ha, przeznaczone pod cmentarz komunalny. 

 

Burmistrz dodał, że działki wyszczególnione w uchwale stanowią własność 

Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Poznaniu. Dla działek tych 

zostało zatwierdzone Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Uchwałą Rady Miejskiej nr VI/16/2015 z dnia 12 lutego 2015 r. 

Przeznaczenie działek wyszczególnionych w Uchwale jest zgodne  

z zatwierdzonym Studium. Przejęcie tych nieruchomości na własność Gminy jest 

konieczne w celu realizacji zadań statutowych przez Gminę Borek Wielkopolski. 

Ponadto Burmistrz poinformował, że nie udaje się tylko przejąć działek  

w Zalesiu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny (nieobecni radni: Michał Dopierała, Magdalena Przybylak). 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny(nieobecni radni: Michał Dopierała, Magdalena Przybylak). 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecny radny Roman Malicki). 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecni radni: Roman Malicki, Tomasz Szczepaniak). 

 

d) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych 

Oddział Terenowy w Poznaniu, 

Burmistrz poinformował, że działki wyszczególnione w uchwale stanowią 

własność ANRSP w Poznaniu. Stanowią one drogi okołomieszkaniowe.  

O przejęcie tych dróg wnioskowali między innymi mieszkańcy Karolewa. Drogi 

te usytuowane są w sąsiedztwach infrastruktury mieszkaniowej. Na obecnym 

etapie załatwiania spraw Agencja Nieruchomości Rolnych wyraża zgodę na ich 

nieodpłatne przekazanie na własność Gminie na podstawie art. 44 Ustawy  

o gospodarowaniu nieruchomościami Rolnymi Skarbu Państwa. W tym 

przypadku wszelkie koszty związane z przekazaniem nieruchomości na własność 

Gminie ponosi Agencja Nieruchomości Rolnych.  

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny (nieobecni radni: Michał Dopierała, Magdalena Przybylak). 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny(nieobecni radni: Michał Dopierała, Magdalena Przybylak). 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecny radny Roman Malicki). 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecni radni: Roman Malicki, Tomasz Szczepaniak). 

 

e) gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony 

ofiar przemocy w rodzinie na lata 2015-2020. 

 

W tym punkcie nikt uwag nie zgłosił. 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny (nieobecni radni: Michał Dopierała, Magdalena Przybylak). 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny(nieobecni radni: Michał Dopierała, Magdalena Przybylak). 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecny radny Roman Malicki). 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecni radni: Roman Malicki, Tomasz Szczepaniak). 

 

f) zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Z- ca Burmistrza – Jolanta Chudzińska wyjaśniła, że w związku z wcześniej 

poczynionymi zobowiązaniami Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury  

w Borku Wlkp. związanymi z wynajęciem sal, wskazana jest na czas wyborów 
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Prezydenta RP  zarządzonych na dzień 10 maja 2015 r. zmiana siedzib 

obwodowej komisji wyborczej Nr 1 oraz obwodowej komisji wyborczej Nr 2 

poprzez wyznaczenie siedzib w Szkole Podstawowej w Borku Wlkp. 

Projekt uchwały uzgodniono z Dyrektorem Delegatury Krajowego Biura 

Wyborczego w Lesznie. 

 

Radny Przemysław Skowronek wnioskował o przeniesienie siedziby głosowania 

mieszkańców Bruczkowa do Borku Wlkp. 

 

Z- ca Burmistrza – Jolanta Chudzińska wyjaśniła, że podział gminy na okręgi 

wyborcze jest stały i nie można zmieniać. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny (nieobecni radni: Michał Dopierała, Magdalena Przybylak). 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny(nieobecni radni: Michał Dopierała, Magdalena Przybylak). 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecny radny Roman Malicki). 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecni radni: Roman Malicki, Tomasz Szczepaniak). 

 

g) likwidacji Centrum Integracji Społecznej w Zimnowodzie. 

Burmistrz poinformował, że Gmina Borek Wlkp. ze względu na rezygnację  

z zadania uruchomienia Centrum Integracji Społecznej w Zimnowodzie jest 

zobowiązana do uregulowania stanu prawnego jednostki. W tym celu istnieje 

potrzeba złożenia wniosku o utratę statusu do Wojewody Wielkopolskiego. 

Z dniem 20 marca 2015 roku ulega likwidacji CIS, mienie likwidowanego 

Zakładu przejmuje Urząd Miejski, natomiast pozostałe po likwidacji środki 

pieniężne i zobowiązania zlikwidowanego Zakładu przejmuje Gmina. 

Zadania, które miałby realizować CIS są już realizowane przez Klub Integracji 

Społecznej, Zakład Aktywności Zawodowej w Leonowie i Zakład Usług 

Komunalnych w Karolewie. 

 

Radna Anna Majewska zapytała, jakie jest mienie, zobowiązania czy koszty CIS.  
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Burmistrz wyjaśnił, że mienia nie ma, są tyko koszty. 

 

Radny Romuald Gawroński zapytał co z świetlica w Zimnowodzie. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że już zostały poczynione starania w sprawie remontu tejże 

świetlicy. Gmina zakupi materiał, natomiast wykonanie remontu w ramach 

własnych.  

 

Radny Romuald Gawroński zapytał jakie są koszty remontu świetlicy. 

Burmistrz wyjaśnił, że ok. 10 tys. (grzejniki, rury, piec C.O.). 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

2 członków Komisji, 1 radny wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny (nieobecni radni: Michał Dopierała, Magdalena Przybylak). 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny(nieobecni radni: Michał Dopierała, Magdalena Przybylak). 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecny radny Roman Malicki). 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, 1 radny wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecni radni: Roman Malicki, Tomasz Szczepaniak). 

 

h) zmian budżetu i w budżecie na rok 2015. 

 

Burmistrz przedstawił proponowane zmiany. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny (nieobecni radni: Michał Dopierała, Magdalena Przybylak). 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny(nieobecni radni: Michał Dopierała, Magdalena Przybylak). 
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Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecny radny Roman Malicki). 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecni radni: Roman Malicki, Tomasz Szczepaniak). 

 

Ad.4. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie Przewodniczący Komisji – Tomasz Pawlak przedstawił skargę 

Tomasza Morysona na dyrektora MGOK w Borku Wlkp. 

Przewodniczący Komisji zapytał  czy celem rozpatrzenia sprawy Rada Miejska 

powoła Komisję doraźną, czy Komisja Rewizyjna sprawę przeanalizuje. 

 

Radny Romuald Gawroński uważa, że sprawą powinien zająć się Radca Prawny, 

który jest zatrudniony w Urzędzie. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że Radca Prawny z sprawą się zapoznał i skierował do 

rozpatrzenia Radzie Miejskiej 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska poinformowała, że należy 

powołać komisje doraźną do rozpatrzenia w/w skargi. 

 

Przewodniczący Komisji – Tomasz Pawlak zaproponował następujących radnych 

do składu komisji doraźnej: 

Radnego Damiana Florczyka – wyraził zgodę 

Radną Różę Jędrosz – nie wyraziła zgody 

Radnego Przemysława Skowronka – wyraził zgodę 

Radny Tomasz Pawlak również wyraził zgodę na udział w pracach Komisji 

doraźnej. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.5. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak zakończył 

posiedzenie. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

 

Wiesława Wójcik      Tomasz Pawlak  

 


